

International Language Center @ Da-Yeh University
Job Opening: Project English lecturer

The International Language Center (ILC) of Da-Yeh University has several full-time project lecturer positions available for English native speaker. The length of employment is from the starting date of employment and ending on July 31, 2022. The appointment is renewable, pending the passing of the evaluation prior to reappointment.

Qualifications:

1. English Native Speaker.
2. A Master's (or above) degree in TESOL, Curriculum and Instruction, Applied Linguistics, or a related field.
3. Several years of ESL teaching experience.
4. A commitment to teaching and service in an EFL context.

Job Information:

1. Teaching Courses: Freshman English and elective courses.
2. Teaching Hours: 10 hours per week.
3. Service Hours: at least 4 hours per week.
4. Obligated to stay on campus during the daytime from Monday to Friday except national holidays.
5. The job description includes service projects and any assigned work from the director of ILC.

Salary:

For a Instructor with master degree, Monthly Salary is NT\$57,355.

Benefits:

1. Labor Insurance.
2. National Healthcare Plan.

Application materials:

1. Cover letter.
2. CV.
3. Copy of diploma (including MA thesis if applicable).
4. Copy of graduate transcripts.
5. At least one reference letter.
6. Supplementary documents.

Application deadline: August 31, 2021.

Please send all application materials in electronic format to po2200@mail.dyu.edu.tw , Jason Hsu.

Submitted application materials will not be returned.

For inquiry, please send your email to po2200@mail.dyu.edu.tw

Information about the International Language Center is available at <https://www.dyu.edu.tw/>.

Address: Personnel Office, Da-Yeh University, No.168, University Rd., Dacun, Changhua 51591, Taiwan (R.O.C.)

大葉大學國際語言中心

誠徵師資

大葉大學國際語言中心誠徵以英語為母語之全職專案教師數名，聘期從 2021 年 8 月 1 日開始（如超過 8 月 1 日，以實際起聘日為準），到 2022 年 7 月 31 日止。聘約期滿，續聘條件將視教學績效而定。

資格：

1. 以英語為母語。
2. 具備語言學、英語教學或相關領域碩士以上學位。
3. 具英語教學經驗。
4. 具教學熱忱，以英語教學為職志。

工作：

1. 教授全校性一般英語文課程(大一英語聽力與口語、英文閱讀與寫作及選修英語科目)。
2. 每週授課 10 小時。
3. 每週至少 4 時以上服務時間。
4. 週一到週五上班時間有義務待在校內。
5. 須支援行政工作及任何由國際語言中心主任指派之任務。

薪資：專案講師月薪約為 NT\$57,355 元。

福利：享有勞保、全民健保。

應徵方式：檢附求職信、履歷(個人資料)、最高學位證書影本(含碩士論文者尤佳)、最高學位歷年成績單影本、推薦信至少一封，及其他相關證明文件，於 2021 年 8 月 31 日前電郵至：po2200@mail.dyu.edu.tw。

截止日期：2021 年 8 月 31 日。

面試地點：大葉大學(彰化縣)。

資料初審錄取者由本中心主動通知面試，未錄取者恕不退還個人申請資料，特此致歉。

詳情洽詢請電郵至：po2200@mail.dyu.edu.tw。

國際語言中心相關資訊請瀏覽大葉大學網站：<https://www.dyu.edu.tw/>